
ROR Bestyrelsesmøde onsdag d. 8. September 2021. 
 
Til stede: Knud, Camilla, Mette, Anja, Anne-Marie og Pia 
Afbud: Malou 
 
Næste møde og øvrige datoer 
2+3. Oktober - arbejdsdage 
11. oktober 19.30 - næste bestyrelsesmøde 
16. okt. Jubilæums fest 
 
Økonomi 
Driftsbudget fint 
670.000 indestående mod 720.000 sidste år. 
 
Opfølgning  
Personale situation. Der er ansat et par nye til weekendvagter, så nu er der fire forskellige til at 
kunne tage weekend/helligdage.  
 
Arbejdsdag arrangeres af Mette og Pia.  
Afholdes d. 2+3. Okt. Kl. 9-15 begge dage. 
Der er lavet en liste over ting der skal laves. Så kan dem der ikke kan komme på 
arbejdsdagene i stedet få tildelt en opgave til udførsel på et andet tidspunkt. 
 
Projekt ridehal 
Der er ansøgt om hjælp til en ny ridehal flere gange siden 2016. 
Der er ikke lykkedes os at komme igennem, og vi har virkelig mangel på kapacitet i 
vinterperioden. Roskilde Rideklub ejer selv den nuværende ridehal på Vesterdal. Vi mangler 
virkelig en hal mere, så vi fortsætter for at presse på, for at kunne få en ny ridehal.  
 
Sygefolde 
Der arbejdes på at få etableret nye sygefolde. Der skal findes en del arbejdskraft til at løfte 
opgaven.  
 
Lade indretning 
Der er lavet en fin tegning over laden og hvordan indretningen skal være fremover. 
Affaldssortering – Camilla ser på hvad der er af muligheder. 
Skraldespande sættes de rigtige steder, så de bliver brugt. 
 
Hø/wrap spande sættes i et system, så man let får overblik om alle heste har fået til 
henholdsvis morgen, frokost, aften og nat. 
 
Industrivægt indkøbes, så det er let at veje wrap/hø af. Camilla indkøber. 
 
Wrap/hø vælter ud af kanten i høbaren. Så der ønskes en udbygning, så den får større dybde. 
Det ser vi på til arbejdsweekenden. 
 
Ridehusplan: 
Spring – Maria om fredagen kl. 18.30-21.00. 



UV frie tider er lavet som et forsøg, og der kan ikke bookes undervisning i de tidsrum. 
 
Spring om søndagen uden fast undervisning bliver fra kl. 16-18. Man skal skrive sig på til 
springning senest fredag kl. 12 i ridehus-opslaget på facebook. Der vil ikke være muligt at få 
springundervisning onsdag efter elevskolen. Alle der har henvendt sig vedr. dressurtider, har 
fået deres faste ønsker opfyldt. Spring er en udfordring, da ridehuset lukkes af for andre i det 
tidsrum der springes. 
 
Klubhus: 
Fryser + reol opsættes i springrummet 
Nyt køleskab til sodavand er opsat i rytterstuen. 
 
Flytbare underskabe med stålbordplade (2.000 kr.) indkøbes. 
Tørretumbler – vi undersøger om der skan stå en vaskesøjle på det store badeværelse (3.000 
kr.) 
 
Jubilæum 
Team Danmark/Roskilde deltager i arrangementet, sammen med mange andre. 
DRF, Kommune, Anne-Marie holder tale for rideklubben. 
Ridehesten deltager også. 
 
Plan: 
Kl. 13-15: Reception med mulighed for rundvisning i staldene  
Kl. 19 - ?: Fest i familiesalen sammen med jagtudvalget 
 
Wrap/hø status 
Kvaliteten følges nøje, og vi ser på hvordan kvaliteten er hos anden wrap leverandør, da vi 
synes der allerede har været en del dårlige baller.  
 
 

 

 
	  


